
Referat bestyrelsesmøde i DDS Hørning 

Mandag d. 19. august 2024 kl. 19.30 - 21.30 i hytten. 

Afbud: Pernille og Line. 

1. Valg af referent 

- Mathias er valgt.  

2. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt 

3. Gennemgang og mulige opfølgninger fra sidste referat. 

- Der er ingen opfølgninger som ikke er på dagens dagsorden.  

4. Nyt fra kassereren v. Emil 

4a: Udmeldelse 

- Udmeldelse skal ske gennem grenlederne og foregå på medlemsservice. Lederne opfordres til 

at minde om hvordan udmeldelsen skal ske. Emil undersøger løbende om processen kan gøres 

mere simpel/overskuelig. 

      4b: Passivt medlemskab 

- Passive medlemmer: Der er kommet en anmodning om et passivt medlemskab fra en mini-

spejder. Passive medlemskaber er egentlig tiltænkt de store spejdere der fx pga. 

efterskoleophold ikke kan deltage i de ugentlige møder. Mini-lederne adspørges om passive 

medlemskaber er noget der også skal være aktuelt som hos minierne. 

      4d: OK aftale 

- Emil har henvendt sig til OK om en mulig sponsoraftale, men OK har ikke vendt tilbage.  

5. Nyt fra de unge v. Mathias 

- Troppen og Klanen har været på en god sommerlejr i Sverige med mange forskellige aktiviteter 

lige fra forlystelsespark til museum og Hejk. Klanen får 1 oprykker fra troppen og der kommer 6 

nye tropspejdere som vi glæder os til, at rykke op. 

6. Nyt fra lederne v. Niels 

6a: Nye rafter 

- Der er bestilt nye rafter på mellem 3-6 meter, der er skåret lidt ned på antallet af de længere 

rafter. Der er bestilt for i alt 10.000 kr. og de bliver leveret i denne eller næste uge.  

6b: Leder/Bestyrelsesdag 

- Dato er fastlagt til d. 31. august. Der er hyret en ’rafteunderviser’, så der skal bygges med vores 

nye rafter. Derudover er planen at der skal snakkes årshjul og hygges med noget mad. 

6c: Lederfordeling 

- Lederrokaden ser ud til at gå op. Mikroerne har fået en hjælper til, fordi Matilde Maj er 

kommet tilbage fra efterskole.  

7. Evaluering af Skt. Hans 

7a: Salg af pølser og slushice 



- Salg af pølser er fortsat en succes, vi løb tør i løbet af aften. Slushice kan for fremtiden godt 

skiftes ud med fx Sun Lolly, da strøm mv. til maskinerne godt kan være til besvær. I forhold til 

salg af pølser kan man begynde at sælge som én ”menu” for at spare noget tid. Vi kan også lave 

2 stationer, for at holde det hele mere strømlinet.  

7b: Drikkevarer 

- Man kan overveje at høre der nye ”Bryg365” bryggeri om de vil komme og sælge øl til næste år, 

ligesom slagteren har været inviteret. Så kan de nemlig have styr på alkoholbevilling.  

8. Status på nyt båltag. 

- Aftalen med Aarhus Tech er faldet på plads og arbejdet forventes, at start omkring uge 38. 

- Et nyt bålsted skal også vendes på leder/bestyrelsesdagen. Emil undersøger om vi har nogle 

penge til gode fra en evt. gammel forsikringssag for bålstedet.   

9. Nyt fra jubilæumsudvalg.  

- Opgaver i forbindelse med jubilæet vendes i ledergruppen.  

- På leder/bestyrelsesdagen kommer der et lille planlægningsmøde.  

- I invitationen opfordres der til, at lade bilen stå, for at undgå trafikprop. 

- Der kan ude i grenene eventuelt arbejdes med jubilæet i ugen optil, fx med oprydningstema 

eller andet.  

- Måske er der nogle kreative i gruppen der kan lave nogle badges el. lign som folk kan gå rundt 

med? 

10. Arbejdsdag, dato og planlægning. 

- Datoen fastsættes til den 29. september. Datoen skrives i årshjulet.  

- Lone spørges om hun vil lave et skema med opgaver ligesom tidligere.  

11. Rengøring af hytten på skift hos forældrene.  

- Der arbejdes fortsat på at lave en liste med en plan for rengøring.  

12. Næste møde og punkter til dagsordenen. 

- Næste møde er mandag d. 28. oktober kl. 20 i Hytten. 

13. Evt.  

- Intet til eventuelt 

 

 


